
Protokół Nr 6 /2007 
 
z VI Sesji Rady Gminy Kruszyna odbytej w dniu 30 kwietnia 2007r. w 
budynku Urzędu Gminy Kruszyna o godz. 9.00 
 
Obradom przewodniczy Przewodniczący Rady Gminy – Marian Klekot 
Protokolant- Marzena Kopera 
Radnych obecnych- 14 
Radnych nieobecnych nieusprawiedliwionych-0 
 
W obradach Sesji udział biorą: 

1. Wójt Gminy- Bogusław Mielczarek 
2. Zastępca Wójta- Zbigniew Zasępa 
3. Sekretarz Gminy- Marzena Żemejda-Przerada 
4. Skarbnik Gminy- Jerzy Hejduk 
5. Kierowni9k GOPS- Iwona Organka 
6. Kierownik GZO- Anna Bednarek 
7. Radca Prawny- Barbara Janik 

Sołtysi wg załączonej listy obecności oraz Naczelnik OSP z Kruszyny i 
Jackowa. 
 
Porządek obrad 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie jej prawomocności 
2. Przyjęcie porządku dziennego obrad Sesji 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy 
5. Interpelacje i  zapytania radnych 
6. Informacja o bezpieczeństwie przeciwpożarowym na terenie gminy 

Kruszyna 
7. Informacja o przeprowadzonych konsultacjach w sprawie zmiany statutu 

sołectwa. 
8. Stanowisko Rady Gminy w sprawie budynku po Urzędzie Gminy 

Kruszyna przy ul. Kościuszki1 w Kruszynie 
9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w 

Kruszynie 
10. Podjęcie uchwały w sprawie rodzaju świadczeń z funduszy zdrowotnego 

przeznaczonego na pomoc zdrowotną dla nauczycieli oraz warunków i 
sposobów ich przyznania. 

11. Sprawozdanie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kruszynie. 
12. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2006 rok. 
13. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Kruszynie. 



14. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu 
15. Odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej. 
16. Odczytanie opinii RIO o sprawozdaniu z wykonania budżetu i o wniosku 

Komisji Rewizyjnej. 
17. Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielania absolutorium 
18. Informacje bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
19. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
20. Zamknięcie obrad VI sesji Rady Gminy Kruszyna. 
 
Streszczenie przebiegu obrad Sesji 
Ad.pkt.1 
Otwarcia obrad VI Sesji Rady Gminy Kruszyna dokonał przewodniczący 
Rady Gminy Marian Klekot. Na podstawie listy obecności stwierdził, że w 
obradach uczestniczy 14 radnych  
Następnie Pan Marian Klekot powitał przybyłych na Sesję: 
 

Wójta Gminy- Pana Bogusława Mielczarka 
Zastępcę Wójta- Pana Zbigniewa Zasępę 
Sekretarza Gminy- Panią Marzenę Żemejdę-Przeradę 
Skarbnika Gminy- Pana Jerzego Hejduka 
Kierownika GOPS- Panią Iwonę Organkę 
Kierownika GZO- Panią Annę Bednarek 
Radce Prawnego- Panią Barbarę Janik 
 

Panie i panów Radnych oraz gości zaproszonych. 
 
Ad.pkt.2 
Przyjęcie porządku dziennego obrad Sesji 
 
Projekt porządku obrad został Radnym przesłany. Przewodniczący zwraca się z 
zapytaniem czy będą uwagi do proponowanego porządku. Uwag nie zgłoszono 
w związku z czym przewodniczący zarządza głosowanie. 
W drodze głosowania, porządek obrad Sesji przyjęto do realizacji jednogłośnie. 

(porządek obrad podano wyżej). 
 
Ad.pkt.3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji 
 
Przewodniczący stwierdza, że do protokołu z poprzedniej sesji nie wniesiono 
uwag i wnioskuje o przyjęcie tego protokołu bez odczytywania. 
W drodze głosowania wniosek zostaje przyjęty jednogłośnie. 
 
 



Ad.pkt.4 
 
Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy 
 
Wójt Gminy składa sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym: 

− Dwie uczennice Szkoły …….. wybrane na posłów III Kadencji RP 
− Uczniowie Szkoły…….zajęli III Miejsce w piłce siatkowej 
− Szkoła Podstawowa w Kruszynie zorganizowała IV Przegląd Piosenki 

Biesiadnej 
− Szkoła Podstawowa w Jackowie organizuje 16 maja 2007r. Przegląd 

Artystyczny 
− „Mikrofon 2007” w Radomsku -7 miejsce zajęła dziewczyna……. 
− Odbył się konkurs recytatorski…….. 
− Do Szkoły w Lgocie Małej został zakupiony zbiornik o pojemności 

3000l., zainstalowanie zostanie zlecone komuś z zewnątrz 
− Ogłoszono przetarg na modernizację  oświetlenia gminy 
− Rozpoczęto prace przy remoncie pomieszczeń piwnicznych w tym 

Urzędzie przeznaczonych na archiwum. 
− Prowadzone są rozmowy z Panem Talikowskim, który za trasa chce 

uruchomić kopalnie żwiru. 
− W piątek zostały złożone dwa wnioski do Urzędu Marszałkowskiego 

odnośnie przedsięwzięcia „odnowy wsi” na budowę placu do 
koszykówki w  Jackowie i placu zabaw w Bogusławicach. 

− Na wniosek radnego dotyczący ul. Słonecznej w Widzowie Powiatowy 
Zarząd Dróg zdecyduje się na utratę gwarancji napraw jezdni po 
rozbudowie kanalizacji Powiat będzie miał środki może się tego podjąć, 
ale  kwotę ok. 70tys. Pokrywami sami. 

− Przeprowadzono rozmowę ze Starosta w Radomsku oraz Wójtem 
Radomska na temat drogi w  Pieńkach Szczepockich. Propozycja ze 
strony Radomska jest taka, że wzstkie strony pokrywają koszty po 1/3 
budowy. Całkowity koszt jest szacowany na ok. 200.000zł. a więc nasz 
udział wynosił będzie ok. 65.000zł. 

 
 
Ad.pkt.5 
 
Interpelacje i  zapytania radnych 
 
Radny Jacek Jędrzejkiewicz 

− Odnośnie położenia nakładki na moście nad rzeczka w Widzowie, było 
to już wiele razy poruszane i nic się w tej sprawie nie dzieje 

 



Radny Mariusz Dobrakowski 
− Co z losem wniosku dotyczącego budowy trybun na boisku w Widzowie 
 
Radny Henryk Domagała 
 
− Zgłasza wniosek dotyczący uzupełnienia nabytków w nawierzchni 

pomiędzy Wikłowem a Lgotą Mała  
 

Sołtys Widzowa Adam Musiał 
 

− Zgłasza wniosek o naprawę przystanku PKS 
 
Sołtys wsi Baby 

− zwraca się z pytaniem, czy istnieje jakaś możliwość, aby w czynie 
doraźnym naprawić drogę od Lgoty Małej w stronę Zdrowej. 

 
Sołtys wsi Wikłów 
 

− czy osoby, które maja do odrobienia jakie godziny za kare lub 
pracownicy publiczni mogli by odpracować przy odkrzaczaniu drogi od 
Kruszyny do Wikłowa 

−  pytanie o drogę od Koszczewskiego do lasu państwowego, powstały 
tam wyraźne koleiny zrobione przez ciężkie samochody z nadleśnictwa 

− Ponowne zapytanie, w jakim terminie będzie zamontowany słup 
ogłoszeniowy 

 
 

Ad.pkt.6 
 
Informacja o bezpieczeństwie przeciwpożarowym na terenie gminy Kruszyna 
 
Następnie poproszony o przedstawienie tego punktu zostaje Piotr Włodarczyk 

(Informacja stanowi załącznik do protokołu) 
 
Radny Kuliński 

− w każdej jednostce OSP powinni znajdować się ratownicy medyczni 
Radny Kowalski 

− powinien być w każdej jednostce przeszkolony choćby kierowca , co 
będzie jeśli np. w Babach czy w Jackowie coś się stanie 

 
Naczelnik OSP w Lgocie Małej Ryszard Maj 
 



− powinna być współpraca między jednostkami OSP, jedna powinna 
jechać i ocenić zagrożenie jeśli jest taka potrzeba wezwać posiłki, 
niepotrzebnie wszystkie jednostki jadą czasami do małego pożaru wiąże 
się to również z dużymi kosztami 

Radny Jacek Jędrzejkiewicz 
− popieram Naczelnika OSP Lgoty Małej. 

 
Naczelnik OSP w Lgocie Małej Ryszard Maj 

− zwraca się z zapytaniem jak daleko posunęła się sprawa dotycząca 
wieżyczki w Lgocie Małej 

 
Naczelnik OSP w Jackowie………….. 

− dotyczy braku dochodów przez OSP , czy jest możliwość uzyskania 
wsparcia przez Urząd Gminy na nowe drzwi wejściowe do garażu 

Naczelnik OSP w Kruszynie Maciej Zasępa 
− wykonać poprawę stanu nawierzchni na placu OSP w Kruszynie 
 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów udzielił Zastępca 
Wójta Zbigniew Zasępa 
Naczelnik OSP w Kruszynie Maciej Zasępa Weźmiemy pod uwagę ten wniosek 
i poprawimy tą nawierzchnię. 
 
Naczelnik OSP w Jackowie Powinniśmy wesprzeć te jednostki choćby na kwotę 
500zł.wiemy, że niektóre jednostki nie SA w stanie ponieść kosztów nawet za 
podstawowe opłaty 
Wójt Bogusław Mielczarek 
OSP jest stowarzyszeniem, która prowadzi własną działalność  na swój koszt. U 
nas znajduje się 6 jednostek, gdzie rozmieszczenie jest dobre, Kruszyna- trasa 
DK1, Widzów- stacja PKP. 
Zdajemy sobie sprawę że środków jest mało z naszej strony staramy się o 
ubezpieczenie, sprzęt oraz naprawę pojazdów. 
 
 
Ad.pkt.7 
Informacja o przeprowadzonych konsultacjach w sprawie zmiany statutu 
sołectwa. 
 
Pani Sekretarz Marzena Żemejda-Przerada odczytuje statut sołectwa 
 
Radny Henryk Kowalski 
 

− z zapytaniem od kiedy ten Statut będzie obowiązywał 
 



Odpowiedzi udzieliła Pani Sekretarz  
Statut wejdzie w życie od momentu opublikowania 
 
Po czym Przewodniczący   
 
Ad.pky.8 
 
Stanowisko Rady Gminy w sprawie budynku po Urzędzie Gminy Kruszyna przy 
ul. Kościuszki1 w Kruszynie 
 
Radny Mariusz Dobrakowski 

− zgłosił się MOPS z propozycją o wynajęcie tego budynku zaoferowali 
się, że byli by w stanie wyremontować i utworzyć tutaj  „Dom Seniora” 
w który mieściła by się kawiarenka , kafejka  

W związku z tym, że temat był szczegółowo omawiany na wszystkich 
posiedzeniach komisji rady, zadecydował o przegłosowaniu Kto jest za 
rozebraniem byłego Urzędu Gminy w Kruszynie przy ul Kościuszki 1 ? 
Wynik głosowania : 

− 12 głosów „za” 
− 2 głosy „przeciw” 
 

Ad.pkt.9 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Kruszynie 
 
Przewodniczący wyjaśnia, że ten punkt również był przedstawiany na komisjach 
i prosi panią Joannie Zasępie o odczytanie projektu  uchwały. 
Po odczytaniu projektu uchwały przystąpiono do przegłosowania uchwały. 
Wynik głosowania: 

− 14 głosów „za” 
(Uchwała w załączeniu) 
Ad.pkt10 
Podjęcie uchwały w sprawie rodzaju świadczeń z funduszy zdrowotnego 
przeznaczonego na pomoc zdrowotną dla nauczycieli oraz warunków i 
sposobów ich przyznania. 
 
Przewodniczący wyjaśnia, że ten punkt również był przedstawiany na komisjach 
i prosi panią Joannie Zasępie o odczytanie projektu  uchwały. 
Po odczytaniu projektu uchwały przystąpiono do przegłosowania uchwały. 
Wynik głosowania: 

− 14 głosów „za” 
(Uchwała w załączeniu) 
Ad.pkt11 
Sprawozdanie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kruszynie. 



 
 
Ad.pkt.12 
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych za 2006 rok. 
 
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych za 2006 rok przedstawia Pani Marzena Kopera 
 
(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu) 
Radny Stanisław Kulej 
 
Czy ta kwota 80.000zł została w żałości rozdysponowana? 
 
Odpowiedzi udziela Pani Marzena Kopera  
Kwota jaka została wydana to 70.589,67 pozostałe fundusze przeszły do budżetu 
gminy. 
 
Ad.pkt13 
Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w 
Kruszynie. 
 
W związku z tym, że temat analizowały wszystkie komisje rady na swoich 
posiedzeniach, Przewodniczący zwraca się z pytaniem czy rada wnosi jeszcze 
jakieś uwagi bądź wnioski. 
Uwag i wniosków nie zgłoszono. 
 
Ad.pkt.14 
Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu 
 
Ad.pkt.15 
Odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej. 
 
Ad.pkt.16 
Odczytanie opinii RIO o sprawozdaniu z wykonania budżetu i o wniosku 
Komisji Rewizyjnej. 
 
Ad.pkt.17 
Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielania absolutorium 
 
Ad.pkt.18 
Informacje bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
 



Radny Stanisław Kulej 
− Po raz kolejny zgłaszam wniosek o wygospodarowanie pomieszczenia 

(może być na strychu) na biuro dla radnych, pana dzielnicowego i radcy 
prawnego. Prośba o przegłosowanie: 
Wyniki głosowania: 
14 głosów „za” 

− Na tablicy powinna się znajdować informacja , że rada funkcjonuje w 
Urzędzie  

 
Radny Jędrzejkiewicz 
 

− Dlaczego nie ma punktu „ Informacja o sposobie załatwiania interpelacji 
radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji” 

 
Odpowiada Zastępca Wójta Zbigniew Zasępa  
Nie bardzo jest co naprawiać na tym odcinku drogi, ale możemy tam 
wykorzystać zgromadzony przez nas destrukt. 
 
Radny Mariusz Dobrakowski 

− Zgłasza wniosek dotyczący dziur na ul. Słonecznej i Łąkowej w 
Widzowie  

Odpowiada Zastępca Wójta Zbigniew Zasępa 
Wniosek  dotyczący boiska czeka na rozpatrzenie. Natomiast jeśli chodzi o 
dziury to z tego co wiem na ul. Słonecznej i Łąkowej nie ma dziur , ale wniosek 
zostaje przyjęty i będzie wzięty pod uwagę. 
 
Radny Domagała 
 

− Ponawia problem, że żadne prace  nie są wykonywane na  ul. Ogrodowej 
w Lgocie Małej  

 
Radny Henryk Kowalski 
 

− zgłasza się z zapytaniem kiedy wyjdzie następny numer gazetki  
Odpowiada Pani sekretarz Marzena Żemejda-Przerada 
Gazetka jest już gotowa pozostaje ją dać tylko do druku, niestety w ten długi 
weekend drukarnie są zamknięte. 
 
Sołtys Bab Tadeusz Łapeta 

− Zgłasza się z prośbą, aby te gazetki były rozdysponowane w miarę 
sprawiedliwie po wszystkich miejscowościach 



− Wnioskuje o oddzielne pomieszczenie dla pana dzielnicowego, 
ponieważ wielu ludzi ma sprawy poufne i nie życzy sobie aby ktoś to 
słyszał przez to wielu ludzi krepuje się tutaj przychodzić. 

Odpowiada Pani Sekretarz Marzena Żemejda-Przerada  
Odnośnie ilości rozdania gazetek jest to kwestia do uzgodnienia państwo radni 
mogą zadecydować nawet o zwiększenie nakładu gazetki. 
Na temat dodatkowego pomieszczenia wypowiada się Pan Wójt Bogusław 
Mielczarek 
Musimy podjąć decyzje, czy rozwiązujemy umowę z Bankiem, czy Biblioteką, 
niestety nie da się nic wiece3j zrobić. Może decyzja o umieszczenie tutaj Banku 
nie była dobra, ale wtedy poszukiwaliśmy różnych środków. Można korzystać z 
sali ślubów, ponieważ jest ona w 95% nie wykorzystana. Nie ma możliwości 
zrobienia biura w piwnicy, czy na strychu. 
 
 
Ad.pkt.19 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
Radny Henry Domagała odpowiada Zastępca Wójta Zbigniew Zasępa o ile mi 
wiadomo to były już naprawiane te drogi. 
 
Sołtys wsi Wikłowa odpowiada Zastępca Wójta Zbigniew Zasępa 
Jeśli chodzi o drogę do lasu poproszę o wypowiedź obecnego pana Andrzeja 
Krzypkowskiego 
Natomiast terminu zamontowania słupu ogłoszeniowego na ta chwile pani nie 
uzyska, ponieważ musimy to uwzględnić budżecie. 
Radny Krzypkowski  
Nadleśnictwo podejmie się naprawy tej drogę ale na ta chwilę mamy ogłoszony 
przetarg na tłuczeń i musi się uprawomocnić  
 
Sołtys Widzowa Adam Musiał Odpowiada Zastępca Wójta Zbigniew Zasępa 
Nie ma możliwości jak wygospodarować jakąś kwotę na naprawę. 
 
Ad.pkt.20 
Zamknięcie obrad VI sesji Rady Gminy Kruszyna. 
 
Ustalony porządek obrad został w całości zrealizowany. 
Przewodniczący zamyka obrady VI Sesji Rady Gminy Kruszyna 
 
Protokół sporządziła: 


